
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 22. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 751
Hvad mener ministeren, at der bør gøres for at udbrede de positive erfaringer
med videotolkning fra Odense Universitetshospital til resten af landet? Der
henvises til artiklen "Krav om forbud mod børnetolke i sundhedsvæsenet", der
blev bragt i Politiken den 22. august 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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